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WO.0002.10.2021 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 10/2021 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu  26 października 2021 r. w budynku Urzędu Gminy  

w Dębicy przy ul. Stefana Batorego 13, o godzinie 11:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta – Jacka Drobota, Zastępcy Wójta – 

Marka Mikruta, Skarbnik Gminy – Marty Panek, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, 

Dyrektora CKiB – Marcina Ciszka, Dyrektora GOSiR – Krzysztofa Lipczyńskiego, Dyrektora 

GZEASiP – Zdzisława Siwuli, Kierownika GOPS – Piotra Mączki, Prezesa Latoszyn Zdrój Sp.  

z o.o. – Marcina Nowaka, Prezesa Zarządu PGO Sp. z o.o. – Witolda Stanocha, Prezesa 

Zarządu GZK Sp. z o.o. – Bogdana Wójcika, Piotra Chęćka – Starosty Powiatu Dębickiego, 

Małgorzaty Wajdy – Dyrektora RZGW w Rzeszowie, Piotra Miąso – Dyrektora Naczelnego 

PZDW w Rzeszowie, Bogdana Tarnowskiego – Dyrektora Oddziału GDDKiA w Rzeszowie, 

Posłów na Sejm RP – Fryderyka Kapinosa, Krystyny Skowrońskiej, Jana Warzechy, 

Kazimierza Moskala, Radnych Rady Powiatu Dębickiego – Andrzeja Reguły, Andrzeja 

Trzeciaka, Marka Jaskółki, Roberta Mazura, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Gminy Dębica.  

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Skarbnik Gminy – Marta Panek, 

Sekretarz Gminy –Adrianna Miazga, Małgorzata Kędzior – Dyrektor MOPS w Dębicy, Jerzy 

Żygłowicz  – Dyrektor Zarządu Zlewni w Jaśle, Tadeusz Kozioł – Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny Dębica, Piotr Furtak – Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie Kierownik Nadzoru Wodnego w Ropczycach. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………….… 

1. Uchwała  Nr XXXV/368/2021-  w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

2. Uchwała Nr XXXV/369/2021- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę 

Dębica (świadczenie usług oświetlenia drogowego  

w zakresie instalacji urządzeń oświetleniowych w m. 

Braciejowa, Nagawczyna, Zawada, Pustków 

Krownice i Kędzierz). 

3. Uchwała Nr XXXV/370/2021 - w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zadania pn. „Budowa dróg 

dojazdowych do terenów inwestycyjnych  

w Zawadzie”). 

4. Uchwała Nr XXXV/371/2021 - w sprawie uchylenia uchwały (Nr XXV/276/2020 
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Rady Gminy Dębica z dnia 11 grudnia 2020r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego o nazwie: ,,Remont 

chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 

Nagnajów – Baranów Sandomierski – Mielec – 

Dębica w miejscowości Pustków”). 

5. Uchwała Nr XXXV/372/2021 - w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania 

pn.:,,Opracowanie dokumentacji projektowej, 

uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej oraz pełnienie nadzoru 

autorskiego dla zadania pn.: ,,Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - Baranów 

Sandomierski - Mielec- Dębica polegająca na 

budowie ścieżki pieszo-rowerowej w miejscowości 

Brzeźnica”. 

6. Uchwała Nr XXXV/373/2021 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1284 R Ostrów - gr. powiatu – 

Brzeźnica w km 1+466-7+363- etap II w km 1+466-

5+200 oraz 6+150-7+363”. 

7. Uchwała Nr XXXV/374/2021 - w sprawie przyjęcia od Województwa 

Podkarpackiego zadania publicznego oraz udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego. 

8.  Uchwała Nr XXXV/375/2021 - w sprawie uchylenia uchwały (Nr XVI/184/2020 

Rady Gminy Dębica z dnia 27 lutego 2020r.  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez 

Gminę Dębica na realizację zadania pn. ,,Budowa 

budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”).   

9.  Uchwała Nr XXXV/376/2021 - w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Braciejowej”). 

10.  Uchwała Nr XXXV/377/2021 - w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Place zabaw i tereny 

rekreacyjne”). 

11.  Uchwała Nr XXXV/378/2021 - w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej”). 

12.  Uchwała Nr XXXV/379/2021 - w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Dębica 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy (dot. sporządzenia projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Dębica w m. Pustków-Osiedle). 

13. Uchwała Nr XXXV/380/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność 

Gminy Dębica nieruchomości (dot. działek  

w m. Brzeźnica). 

14. Uchwała Nr XXXV/381/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność 
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Gminy Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 3600/62  

w m. Pustków-Osiedle). 

15. Uchwała Nr XXXV/382/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia 

Komunalnego Gminy Dębica (dot. dz. nr 1132/2  

w m. Paszczyna). 

16. Uchwała Nr XXXV/383/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia 

Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/3  

w m. Paszczyna). 

17. Uchwała Nr XXXV/384/2021 - w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

18. Uchwała Nr XXXV/385/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp.  

z o.o. i objęcie udziałów. 

 

 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Piotr 

Żybura. 

 

Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie złożonych 

podpisów na liście obecności w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 radnych na stan 21 radnych, 

co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz przeprowadzenia obrad, a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy: 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (świadczenie usług oświetlenia 

drogowego w zakresie instalacji urządzeń oświetleniowych w m. Braciejowa, 

Nagawczyna, Zawada, Pustków Krownice i Kędzierz). 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zadania pn. „Budowa dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych  

w Zawadzie”). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XXV/276/2020 Rady 

Gminy Dębica z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego o nazwie: ,,Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 985 Nagnajów – Baranów Sandomierski – Mielec – Dębica w miejscowości Pustków”). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania pn.: ,,Opracowanie dokumentacji 

projektowej, uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej oraz 

pełnienie nadzoru autorskiego dla zadania pn.: ,,Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 985 

Nagnajów - Baranów Sandomierski - Mielec- Dębica polegająca na budowie ścieżki 

pieszo-rowerowej w miejscowości Brzeźnica”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 
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„Przebudowa drogi powiatowej nr 1284 R Ostrów - gr. powiatu – Brzeźnica w km 1+466-

7+363- etap II w km 1+466-5+200 oraz 6+150-7+363”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego 

zadania publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XVI/184/2020 Rady 

Gminy Dębica z dnia 27 lutego 2020r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica na realizację zadania pn. 

,,Budowa budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”).   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa 

budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Place 

zabaw i tereny rekreacyjne”). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica ( dot. zad. pn. „Budowa 

boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej”). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Dębica zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości ( dot. działek w m. Brzeźnica). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości ( dot. dz. nr 3600/62 w m. Pustków-Osiedle). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/2 

w m. Paszczyna). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/3 

w m. Paszczyna). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów. 

20. Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

21. Wolne wnioski i zapytania. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W dalszej części Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku 

którego został przyjęty stosunkiem głosów 14 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się.  

 

Zanim jednak Przewodniczący Rady przeszedł do pierwszej uchwały, najpierw oddał głos 

Wójtowi Gminy Dębica, który podziękował zaproszonej na obrady emerytowanej Dyrektor 

MOPS Małgorzacie Kędzior za dotychczasową współpracę. Dodatkowo zaprosił do dalszej 

współpracy przy nowych inwestycjach jakimi są przekształcenie Gminnego Ośrodka Pomocy 



 5 

Społecznej w Centrum Usług Społecznych oraz budowa Centrum Opiekuńczo Mieszkalnego  

w Kochanówce.  

Małgorzata Kędzior wyraziła podziw dla Gminy Dębica, z tytułu podjęcia się wykonania 

tych zadań i zadeklarowała pomoc przy ich realizacji. 

 

Następnie Przewodniczący obrad przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy – 

Marta Panek. 

   

   

I. PRZENIESIENIA NA PLANIE WYDATKÓW 

1) Na wniosek Wydziału Gospodarki Przestrzennej przenosi się środki finansowe w kwocie 

6 400,00 zł (słownie: sześć tysięcy czterysta złotych 00/100): z działu 852, rozdz. 85215 

§ 3110 – dodatki mieszkaniowe na dział 921, rozdz. 92120 § 4170 – wynagrodzenia 

bezosobowe (dotyczy wykonania stalowo-szklanej obudowy z zadaszeniem dla 

odrestaurowanej w bieżącym roku drewnianej figury św. Jana Nepomucena w Pustkowie, 

celem jej zabezpieczenia przed negatywnym oddziaływaniem warunków 

atmosferycznych). 

2) 63 000,00 zł - Na wniosek Wydziału Inwestycji wprowadza się nowe zadania do budżetu 

pn.: ,,Opracowanie dokumentacji projektowej, uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej oraz pełnienie nadzoru autorskiego dla zadania pn.: ,,Rozbudowa 

drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - Baranów Sandomierski - Mielec - Dębica 

polegająca na budowie ścieżki pieszo-rowerowej w miejscowości Brzeźnica” jako pomoc 

rzeczowa na rzecz Województwa Podkarpackiego (Dział 600 Rozdział 60013§6050) oraz 

przenosi się  środki finansowe na powyższe zadanie w wysokości 63 000 zł z projektu pn.: 

,,Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – Baranów 

Sandomierski – Mielec – Dębica w miejscowości Pustków” (Dział 600 Rozdział 

60013§2710) Pozostałe środki w kwocie 37 000 zł z klasyfikacji Dział 600 Rozdział 

60013§2710 zostaną przeznaczone na częściowe pokrycie kosztów opracowania 

dokumentacji projektowej dla budowy kładki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 985 w m. Brzeźnica w 2022 r. 

3) 21 000 zł – Zakup zadaszenia trybun na boisku sportowym w Brzeźnicy. W związku  

z oszczędnościami na planie Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica 

zmniejsza się wydatki na § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.000,00 zł, na  

§ 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę 9.000,00 zł, oraz na § 4710 Wpłaty na PPK  

 o kwotę 10.000,00 zł i przenosi się na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego na  

§ 6060 Zakup zadaszenia trybuny na boisku w Brzeźnicy w kwocie 21.000,00 zł. 

Wykonanie zadaszenia trybuny  na boisku sportowym w miejscowości Brzeźnica było 

ujęte w wieloletnich planach remontów i modernizacji obiektów sportowych będących  

w trwałym zarządzie Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica.  

4) 50 000 zł - W dniu 8 października 2021r., Parafia pw. Narodzenia NMP w Zawadzie, 

wniosła aktualizacją kosztorysu prac restauratorskich do wniosku o przyznanie dotacji na 
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prace przy zabytku, na podstawie którego przyznana przez Gminę Dębica już została  

w tym roku kwota 40 000 zł na zadanie pn: „ KONSERWACJA POZYTYWKI - 

PAINOLI  z 1937r. W OŁTARZU GŁÓWNYM KOŚCIOŁA PARAFIALNEGO  

W ZAWADZIE”. Pozyskane  dotychczas na ten cel przez parafię środki finansowe,  

w dalszym ciągu nie pozwalają na podjęcie prac renowacyjnych przez wykonawcę.  

W związku z nieprzewidzianym wzrostem cen mechanizmów, płac, materiałów 

niezbędnych do przeprowadzenia prac renowacyjnych i konserwacyjnych przy obiekcie, 

spowodowały wzrost  kosztów wykonania zadania do kwoty 148.923,18 zł. 

Skomplikowany charakter napraw oraz ograniczona liczba specjalistów wykonujących 

tego typu prace renowacyjne, ograniczają możliwość realizacji tego zadania, które zgodnie 

z podjętymi umowami należy dokonać do końca tego roku.  Mając na uwadze powyższe 

oraz fakt, iż zabytkowa pianola stanowi ewenement na skalę województwa, dodatkowe 

wsparcie we wnioskowanej kwocie 50 000 zł uważa się za zasadne (rozdz.92120 § 2710). 

Środki na ten cel zostaną przeniesione z zadania „Chodniki i drogi” w związku  

z otrzymaną dotacją celową na pokrycie części wydatków inwestycyjnych na zadanie 

związane z budową chodnika w Zawadzie.  

 

II. ZWIĘKSZENIA PLANOWANYCH WYDATKÓW- z tytułu  wolnych środków 

wynikających z rozliczenia kredytów i pożyczek z lat ubiegłych i nadwyżki budżetowej  

 

OCHRONA ZDROWIA 

 

1) Wprowadza się środki opłaty alkoholowej z roku 2020 w kwocie 147 697,14 zł, które 

zgodnie ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu  należy przeznaczyć w roku 

2021 na zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Podział środków w rozdz. 

85154:  

  warsztaty dla szkół, opłaty za spektakle, seminaria, prelekcje, opłaty za szkolenia 

  wyposażenie dla świetlicy terapeutycznej (gry, materiały biurowe, książki mówiące  o 

szkodliwości spożywania alkoholu itp.) 

  wynagrodzenia bezosobowe dla nauczycieli prowadzących zajęcia w świetlicy 

terapeutycznej, pokrycie kosztów posiedzeń GKRPA, kontroli jednostek prowadzących 

sprzedaż napojów alkoholowych 

  dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych na realizację zadania pn. 

„Prowadzenie profilaktycznej działalności edukacyjnej w zakresie rozwiązywania 

problemów alkoholowych poprzez organizacje festynu profilaktycznego.”  

2) 200 000 zł – podwyższenie kapitału zakładowego spółki Latoszyn Zdrój, zgodnie  

z przedmiotową uchwałą. Uzasadnienie:  

 Z powodu obecnie obowiązujących obostrzeń Głównego Inspektora Sanitarnego  

w dostępie klientów do kąpieli również w basenach leczniczych oraz nadal 

aktualnego w Polsce stanu epidemii COVID-19, co w sposób dodatkowy wpływa 

negatywnie na zainteresowanie klientów kąpielami basenowymi oraz na 

ograniczenie miejsc dostępnych do kąpieli o 50% . 

 Dwie awarie systemów hydraulicznych w Zakładzie Przyrodo-Leczniczym 

 Wykonanie instalacji elektrycznych dla saun InfraRed – suchych saun na 

podczerwień 

 Rekompensata za użytkowanie studni z wodą siarczanowo-wapniową 
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Spółka nie uzyska planowanych przed pandemią przychodów w okresie I-IX 2021 r. na 

poziomie 200 tys. zł Dokapitalizowanie we wskazanej kwocie pozwoli na zachowanie 

płynności działalności Spółki w 2021 r. 

 

 

KULTURA  FIZYCZNA 

1) 6.150 zł – Wniosek Dyrektora GOSIR- wykonanie monitoringu na kompleksie basenów. 

W związku z coraz częściej występującymi kolizjami samochodowymi na parkingu 

kompleksu basenów „Nemo”  w Pustkowie-Osiedlu oraz uwagami funkcjonariuszy Policji, 

konieczny jest montaż nowych kamer, które pozwolą na rejestrację ewentualnych zdarzeń  

i umożliwią wskazanie sprawcy, co przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwa klientów 

korzystających z parkingu przy kompleksie basenów. (rozdz. 92604 § 4210) 

 

 Do obrad dołączyła radna Magdalena Lesiak. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, 

w wyniku którego uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się  jako uchwała Nr XXXV/368/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 3.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (świadczenie usług oświetlenia 

drogowego w zakresie instalacji urządzeń oświetleniowych w m. Braciejowa, Nagawczyna, 

Zawada, Pustków Krownice i Kędzierz). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy przez Gminę Dębica (świadczenie usług oświetlenia drogowego w zakresie 

instalacji urządzeń oświetleniowych w m. Braciejowa, Nagawczyna, Zawada, Pustków 

Krownice i Kędzierz) przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

W związku z wydłużającą się procedurą przetargową w zakresie świadczenia usług 

oświetlenia drogowego polegających na instalacji urządzeń oświetlenia drogowego w m. 

Braciejowa, Nagawczyna/Zawada, Pustków Krownice i Kędzierz finansowanie tych zadań 

nastąpi w 2022r., dlatego zachodzi konieczność podjęcia stosownej uchwały w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania finansowanego wykraczającego poza rok budżetowy.  

Uchwała dotyczy zadań:  

- oświetlenie wzdłuż drogi gminnej kier. ,,Dział” w m. Braciejowa,   

- oświetlenie wzdłuż drogi gminnej na odcinku od Zespołu Szkół w Nagawczynie w kier. 

skrzyżowania z drogą gminną w m. Zawada,    

- oświetlenie wzdłuż drogi gminnej od przystanku autobusowego w kier. Ocieki w m. Pustków 

Krownice,   

- oświetlenie w rejonie wiaduktu autostradowego w m. Kędzierz.   

Postępowanie przetargowe, wyłonienie Wykonawcy robót i rozpoczęcie prac przewiduje się                                

na miesiąc grudzień br., zakończenie realizacji zadań wraz z finansowaniem: styczeń/luty 

2022r.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XXXV/369/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica (dot. zadania pn. „Budowa dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych  

w Zawadzie”). 

……………………………………………………………………………………………………. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica 

(dot. zadania pn. „Budowa dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych w Zawadzie”) 

przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej dotychczasową uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez 

Gminę Dębica na wykonanie zadania pn. „Budowa  dróg  dojazdowych  do  terenów  

inwestycyjnych  w Zawadzie” wynika z oszczędności poprzetargowych. 

Kwota zabezpieczenia środków w budżecie na rok 2022 ulega zmniejszeniu z 1 350 000,00 zł 

na 1 150 000,00 zł.   

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XXXV/370/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XXV/276/2020 Rady Gminy 

Dębica z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego o nazwie: ,,Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – 

Baranów Sandomierski – Mielec – Dębica w miejscowości Pustków”). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XXV/276/2020 Rady Gminy Dębica  

z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego o nazwie: ,,Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – 

Baranów Sandomierski – Mielec – Dębica w miejscowości Pustków”) przedstawił Zastępca 

Wójta – Jacek Drobot. 

 

Województwo Podkarpackie nie przeznaczyło w 2021r. środków finansowych na remont 

chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 w miejscowości Pustków i w roku bieżącym nie 

przystąpi do realizacji tego zadania. W związku z powyższym zasadnym jest uchylenie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa. Niewykorzystane środki 

finansowe w wysokości 100 000 zł zostanę przeznaczone na opracowanie dokumentacji 
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projektowej dla zadania związanego z budową ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 985 w miejscowości Brzeźnica.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XXXV/371/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania pn.: ,,Opracowanie dokumentacji 

projektowej, uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej oraz pełnienie 

nadzoru autorskiego dla zadania pn.: ,,Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - 

Baranów Sandomierski - Mielec- Dębica polegająca na budowie ścieżki pieszo-rowerowej  

w miejscowości Brzeźnica”. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania pn.: ,,Opracowanie dokumentacji projektowej, uzyskanie 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej oraz pełnienie nadzoru autorskiego dla 

zadania pn.: ,,Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - Baranów Sandomierski - 

Mielec- Dębica polegająca na budowie ścieżki pieszo-rowerowej w miejscowości Brzeźnica” 

przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z udzieleniem przez Gminę Dębica pomocy 

rzeczowej na rzecz Województwa Podkarpackiego w zakresie opracowania dokumentacji 

projektowej na budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985  

w miejscowości Brzeźnica. Zakres opracowania obejmuje rozbudowę istniejącego chodnika od 

ul. Wałowej do przejścia dla pieszych zlokalizowanego w okolicach istniejącej stacji paliw  

w m. Brzeźnica do parametrów ścieżki pieszo-rowerowej oraz zastosowanie barier ochronnych 

odseparowujących ruch pieszych i rowerzystów od ruchu pojazdów na jezdni drogi 

wojewódzkiej w szczególności na moście. Inwestorem zadania będzie Podkarpacki Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie. Gmina Dębica pokryje koszty opracowania dokumentacji 

technicznej. Termin opracowania dokumentacji do 30.11.2022r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/372/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1284 R Ostrów - gr. powiatu – Brzeźnica w km 1+466-

7+363- etap II w km 1+466-5+200 oraz 6+150-7+363”. 

……………………………………………………………………………………….…………… 
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 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1284 R Ostrów - gr. powiatu – Brzeźnica w km 1+466-7+363- etap II w km 

1+466-5+200 oraz 6+150-7+363” przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Dębickiego w roku 2022 w kwocie 894 948 zł ( zabezpieczenie takiej kwoty będzie konieczne 

również przez Gminę Dębica na rok 2023) na zrealizowanie zadania związanego z przebudową 

drogi powiatowej nr 1284 R Ostrów –gr. powiatu – Brzeźnica w km 1+466 – 7+363 – etap II  

w km 1+466 – 5+200 oraz 6+150 – 7+363. Inwestorem zadania będzie Zarząd Dróg 

Powiatowych w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kosztach realizacji w/w 

zadania – zgodnie z ustaleniami wieloletnimi ze Starostą będą realizowane m.in. drogi 

powiatowe Kamieniec-Południk, Pustków Osiedle – Ostrów, Pustków Krownice -Kochanówka, 

Nagawczyna - Stasiówka. Zakres robót obejmuje: przebudowę drogi składającą się z dwóch 

odcinków o łącznej długości 4947m, przebudowę istniejącej konstrukcji jezdni do parametrów 

klasy Z, budowę chodników oraz ścieżki rowerowej, poprawę odwodnienia, przebudowę 

zjazdów oraz remont istniejących przepustów oraz przełożenie istniejącej nawierzchni z kostki 

brukowej. Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 9 943 872,00 zł. Okres realizacji 

przewidziano na lata 2022-2023. Na ww. zadanie został złożony przez Powiat Dębicki wniosek 

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Ostateczny udział w kosztach 

zostanie ustalony po otrzymaniu dofinansowania określonego w procentach udziału środków  

z RFRD i wartościach przetargowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/373/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania 

publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania 

publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego przedstawił 

Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego w 2022 roku w kwocie 100 000 zł w zakresie bieżącego utrzymania 

chodników/ścieżek rowerowych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - Dębica. 

Bieżące utrzymanie obejmuje wykonanie usług w zakresie koszenia wraz z opryskiem, 

zamiatania (czyszczenia), zimowego utrzymywania tj. odśnieżanie i piaskowanie chodników.  

Udzielenie powyższej pomocy rzeczowej przez Gminę Dębica dla Województwa 

Podkarpackiego zwiększy możliwość finansowania przez Województwo inwestycji związanej  

z budową, przebudową, modernizacją lub remontem chodników/ścieżek rowerowych wzdłuż 

drogi wojewódzkiej nr 985 na terenie Gminy Dębica.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/374/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XVI/184/2020 Rady Gminy 

Dębica z dnia 27 lutego 2020r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica na realizację zadania pn. 

,,Budowa budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”).   

……………………………………………………………………………………….…………… 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały (Nr XVI/184/2020 Rady Gminy Dębica  

z dnia 27 lutego 2020r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica na realizację zadania pn. ,,Budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Braciejowej”) przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Uchwałę uchyla się w celu  zmiany wysokości środków na budowę budynku 

wielofunkcyjnego w Braciejowej. Zmniejszenie kwoty z 1 700 000 zł na 1 500 000 zł. 

Zmniejszenie kwoty przeznaczonej do wydatkowania na 2022 r. wynika z częściowego 

finansowania zadania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych pozyskanych 

przez Gminę Dębica. Wartość inwestycji wyniesie ok. 3,5 mln zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/375/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa 

budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego 

w Braciejowej”) przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

Z związku z uchyleniem uchwały nr XVI/184/2020 Rady Gminy Dębica z dnia 27 lutego 

2020 zachodzi konieczność podjęcia stosownej uchwały w celu zabezpieczenia środków na 

budowę budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej. Zmniejszenie kwoty z (1 700 000 zł na 

1 500 000 zł) przeznaczonej do wydatkowania na 2022 r. wynika z częściowego finansowania 

zadania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych pozyskanych przez Gminę 

Dębica  w kwocie 400 000 zł. Przedmiotem inwestycji jest budowa budynku użyteczności 

publicznej przeznaczonego na przedszkole oraz ośrodek zdrowia oraz powierzchnie 

utwardzone, miejsca postojowe oraz plac zabaw na działce nr ewid. 1429/1, położonej  

w miejscowości Braciejowa, gmina Dębica. Część wschodnia budynku przeznaczona na 

dwuoddziałowe przedszkole, część zachodnia przygotowana na ośrodek zdrowia, zawierający 
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punkt apteczny oraz trzy specjalistyczne gabinety lekarskie. Wartość inwestycji wyniesie ok. 

3,5 mln zł. 

 

Głos zabrał radny Stanisław Nylec, który  poprosił, aby komisja jeszcze raz się pochyliła 

nad tematem przedłużenia muru oporowego w stronę rzeki.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że ten temat był już poruszany na wczorajszej 

komisji i będzie to wzięte pod uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/376/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Place zabaw  

i tereny rekreacyjne”). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Place zabaw i tereny rekreacyjne”) 

przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z realizacją programu wieloletniego tj. place 

zabaw i tereny rekreacyjne na terenie Gminy Dębica. W ramach środków zostaną doposażone 

już istniejące place zabaw, powstaną nowe obiekty, na które Gmina Dębica pozyskała środki 

zewnętrzne, m. in. plac zabaw w Pustkowie Krownicach. Gmina Dębica uzyska także 

możliwość wnioskowania o środki zewnętrzne, zapewniając zabezpieczenie środków własnych. 

Realizacja w latach 2021-2022. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/377/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica ( dot. zad. pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej”). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica ( dot. zad. pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego  

o nawierzchni poliuretanowej”) przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z zamiarem rozpoczęcia procedury 

przetargowej i wyłonieniem Wykonawcy robót dla zadania pn. „Budowa boiska 
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wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej”. Przedmiotem przebudowy jest boisko 

wielofunkcyjne o wymiarach 20 x 40 m, służące rekreacji ogólnodostępnej wraz z ogrodzeniem 

o wysokości powyżej 2,2m w Kozłowie. W ramach przebudowy projektuje się nową 

nawierzchnię poliuretanową 800 m2 do gier sportowych: piłka ręczna, siatkówka i tenis ziemny 

wraz z wyposażeniem. Na przedmiotową inwestycję Gmina Dębica uzyskała dofinansowanie  

z Ministerstwa Sportu w ramach programu Sportowa Polska 2021 - Program rozwoju lokalnej 

infrastruktury sportowej w kwocie 245 511,07 zł. Realizacja w latach 2021-2023. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/378/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Dębica zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Dębica zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

– Mariusz Bobulski. 

Zabezpieczenie w 2022 roku wykazanej kwoty jest niezbędne w celu zawarcia w bieżącym 

roku umowy z wykonawcą na sporządzenie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dębica dla obszaru położonego w miejscowości Pustków-Osiedle,  

w zakresie objętym uchwałą nr XXXIV/363/2021 Rady Gminy Dębica z dnia 29 września 

2021 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dębica, obszaru w miejscowości Pustków-Osiedle. Zgodnie z ofertą 

przedstawioną przez wykonawcę koszt sporządzenia przedmiotowego opracowania wyniesie 

22 140,00 zł brutto, a termin realizacji wyniesie 12 miesięcy od daty podpisania umowy. 

Wynagrodzenie za opracowanie ww. dokumentacji planistycznych zostanie w całości 

wypłacone w 2022 roku po zakończeniu prac. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/379/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości ( dot. działek w m. Brzeźnica). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości ( dot. działek w m. Brzeźnica) przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 
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Przedmiotowe działki położone są na terenie gminy Dębica w miejscowości Brzeźnica 

i stanowią własność osób fizycznych. Działki te stanowią drogę tak zwaną ścieżkę od ulicy 

Szkolnej do ulicy Dębickiej w miejscowości Brzeźnica. Ścieżka ta służy głównie jako skrót do 

przejścia mieszkańców na cmentarz. Wniosek o uregulowanie tej ścieżki został złożony do 

Urzędu Gminy Dębica przez właścicieli działek przez które ona przebiega. W związku  

z powyższym nabycie ww. działek w Brzeźnicy jest zasadne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/380/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości ( dot. dz. nr 3600/62 w m. Pustków-Osiedle). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości ( dot. dz. nr 3600/62 w m. Pustków-Osiedle) przedstawił Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

Przedmiotowa działka położona jest na terenie gminy Dębica w miejscowości Pustków – 

Osiedle i stanowi własność Spółdzielni Mieszkaniowej „Nowy Pustków”. Dla ww. działki Sąd 

Rejonowy w Dębicy prowadzi księgę wieczystą numer RZ1D/00055308/6. Przedmiotowa 

działka będzie służyć zgodnie z zaleceniami policji jako droga przeciwpożarowa jak również  

w celu poprawy bezpieczeństwa dla mieszkańców.  Jest to droga między innymi do obiektów 

sportowych w Pustkowie – Osiedlu od ulicy Słonecznej w Brzeźnicy. Spółdzielnia 

mieszkaniowa „Nowy Pustków” zwróciła się o nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Dębica 

ww. działki, z uwagi na bardzo prężny rozwój infrastruktury na obiektach sportowych  

w Pustkowie – Osiedlu. W związku z powyższym nabycie działki 3600/62 w Pustkowie – 

Osiedlu jest zasadne.  

 

Do obrad dołączyła radna Klaudia Tomasik. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/381/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/2  

w m. Paszczyna). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica (dot. dz. nr 1132/2 w m. Paszczyna) 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 
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Przedmiotowa działka położona jest na terenie gm. Dębica w miejscowości Paszczyna  

i stanowi własność  Gminy Dębica. Z wnioskiem o nabycie działki 1132/2 wystąpili właściciele 

działek bezpośrednio do niej przyległych tj. działki numer 222/3 i 223/4 położonych 

w Paszczynie. Przedmiotowa działka stanowi fragment nieużytkowanej drogi która została 

przesunięta w kierunku północno - zachodnim i po zbyciu zostanie zagospodarowana przez 

właściciela działek przyległych. W związku z powyższym sprzedaż  tej działki jest jak 

najbardziej zasadna.   

Działka numer 1132/2 w Paszczynie będzie przedmiotem sprzedaży bezprzetargowej na 

podstawie art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami 

(t.j. Dz. U. 2020 poz. 1990 z późn. zm.)  tj. sprzedaż następuje na rzecz osoby fizycznej na 

polepszenie warunków zagospodarowania działek przyległych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/382/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 17. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/3  

w m. Paszczyna). 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica ( dot. dz. nr 1132/3 w m. Paszczyna) 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

Przedmiotowa działka położona jest na terenie gm. Dębica w miejscowości Paszczyna  

i stanowi własność  Gminy Dębica. Z wnioskiem o nabycie działki 1132/3 wystąpili właściciele 

działki bezpośrednio do niej przyległej tj. działki numer 223/5 położonej w Paszczynie. 

Przedmiotowa działka stanowi fragment nieużytkowanej drogi która została przesunięta  

w kierunku północno-zachodnim i po zbyciu zostanie zagospodarowana przez właściciela 

działki przyległej.   W związku z powyższym sprzedaż  tej działki jest jak najbardziej zasadna.  

Działka numer 1132/3 w Paszczynie będzie przedmiotem sprzedaży bezprzetargowej na 

podstawie art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami 

(t.j. Dz. U. 2020 poz. 1990 z późn. zm.)  tj. sprzedaż następuje na rzecz osoby fizycznej na 

polepszenie warunków zagospodarowania działki przyległej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/383/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

……………………………………………………………………………………….…………… 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za odprowadzanie ścieków 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

Decyzją z dnia 5 lipca 2021 r. Dyrektor RZGW Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie w Rzeszowie zatwierdził nową taryfę za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Dębica i części Gminy Miasta Dębica na 

okres kolejnych 3 lat. Przyjęta taryfa została tak skalkulowana, aby zapewnić właściwy poziom 

świadczonych przez Gminny Zakład Komunalny w Brzeźnicy usług związanych 

z dostarczaniem wody i odbioru ścieków, w tym pokrycie kosztów eksploatacji i utrzymania 

urządzeń systemu wodociągowo – kanalizacyjnego w Gminie Dębica. Przedstawioną  

w uchwale stawkę dopłaty do ceny taryfowej za odprowadzanie ścieków obliczono, jako 

różnicę pomiędzy ceną taryfową ścieków zatwierdzoną przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie, a ceną jaką płacą mieszkańcy Gminy Dębica, w odniesieniu do 

planowanej ilości ścieków. Mając na uwadze wysoką jakość świadczonych usług, 

niezawodność zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz 

usług w zakresie kompleksowego przyłączania do sieci wodociągowo – kanalizacyjnej zasadne 

jest podjęcie uchwały udzielającej dopłatę do ceny taryfowej za odprowadzanie ścieków. 

Przedmiotowa uchwała będzie obowiązywać przez 1 rok, tj. od 1 stycznia 2022 roku do 

31 grudnia 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/384/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów przedstawił Prezes Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. – 

Marcin Nowak. 

Spółka nie uzyskała planowanych przed pandemią przychodów w okresie I-IX 2021 r. 

na poziomie 200 000 zł.  

 

Sytuacja ta powstała na skutek:   

 obecnie obowiązujących obostrzeń Głównego Inspektora Sanitarnego w dostępie 

do kąpieli również w basenach leczniczych oraz nadal aktualnego w Polsce stanu epidemii 

COVID-19, co w sposób dodatkowy wpływa negatywnie na zainteresowanie klientów 

kąpielami basenowymi oraz na ograniczenie miejsc dostępnych do kąpieli o 50%,  

 Dwóch awarii systemów hydraulicznych w Zakładzie Przyrodo-Leczniczym, 

 Wykonaniu instalacji elektrycznych dla saun InfraRed – suchych saun na podczerwień, 

 Rekompensaty za użytkowanie studni z wodą siarczanowo-wapniową. 

Dokapitalizowanie we wskazanej kwocie pozwoli na zachowanie płynności działalności Spółki 

w 2021 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się  

jako uchwała Nr XXXV/385/2021, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. 

Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 21. 

Wolne wnioski i zapytania. 

Na zaproszenie Rady Gminy Dębica w sesji wzięli udział: Jerzy Żygłowicz  – Dyrektor 

Zarządu Zlewni w Jaśle, Tadeusz Kozioł – Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 

Nadzór Wodny Dębica, Piotr Furtak – Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ropczycach. 

 

Głos zabrał Wójt Stanisław Rokosz, który podziękował przedstawicielom jednostek za 

obecność. Przypomniał, że na ręce Pani Wajdy Dyrektor Generalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Rzeszowie zostało złożone zaproszenie wraz z informacją o tematach, które będą 

poruszane na sesji tj.: dalsza regulacja Potoku Zawadka, zabezpieczenie Potoku Ostra oraz 

bieżące utrzymanie cieków wodnych na terenie Gminy Dębica. Podziękował także za 

dotychczasową regulację potoku Zawadka oraz budowę mostów i poprosił o sprawne 

zadawanie pytań do zaproszonych gości. 

 

Radny Stanisław Nylec wskazał, że pewien czas temu został poruszony temat Potoku Ostra 

i poprosił, aby to uregulować. 

 

Radna Ewelina Tuchowska-Rau dodała, aby uwzględnić również Latoszyn. 

 

Zaproszeni goście przedstawili: jak funkcjonują Wody Polskie, sprawy dotyczące 

utrzymania cieków i potoków na terenie Gminy Dębica oraz najbliższe plany inwestycyjne na 

rzece Zawadka. Zaplanowano m.in. budowę mostu w Stobiernej oraz dwóch kolejnych  

w Zawadzie. Przybliżyli również stopień zaawansowania prac przy budowie mostów  

w Stobiernej. 

 

Wójt Stanisław Rokosz  odniósł się do słów wypowiedzianych przez Tadeusza Kozioła  

z Nadzoru Wodnego Dębica, że „zadanie Ostra zanikło”. Wskazał, że nie może tego 

zrozumieć. Zadanie, które posiadało 50% dokumentacji, na które z budżetu Gminy 

przeznaczono odpowiednie środki i z Ministerstwa był przekaz jednoznaczny, że dokumentacja 

przechodzi do Rzeszowa i ma być kontynuowane. Powiedział, że nie rozumie tego stanu, który 

został tutaj przedstawiony. Wójt oznajmił, że będziemy występować do parlamentarzystów  

z prośbą, bo osobiście był w Ministerstwie i przy udziale senatora Pupy takie przyzwolenie 

było. 

 

Radna Bernadetta Ciszek podziękowała za środki, które znalazły się w Polskich Wodach 

na przebudowę 3 mostów w Stobiernej. Wskazała, że trochę niepokoi tempo tych prac,  
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a zwłaszcza przy moście w Stobiernej bo jest to w takim newralgicznym miejscu . Obawia się, 

że firma która prowadzi tam prace nie skończy tego do zimy. Następnie podziękowała 

przedstawicielowi z terenu Ropczyckiego - Panu Piotrowi Furtakowi, za planowane  

w przyszłym roku odkrzaczanie koryta rzeki. Wskazała, że prześwity koło mostów są  

w kiepskim stanie, wszystkie chaszcze płyną i robią tamę przy mostach. Zwróciła się z prośbą, 

aby przed tą wycinką, czyszczeniem zorganizować spotkanie w terenie.  

 

Pan Piotr Furtak odpowiedział, że rozmawiał dzisiaj z inspektorem nadzoru i nie ma 

zagrożenia dla tego terminu. 

 

Radny Roman Mazur zwrócił się z pytaniem do Kierownika Nadzoru Wodnego Dębica – 

Tadeusza Kozioła czy było wykonywane w tym roku 2-krotne wykoszenie, czyszczenie, 

odmulenie Potoku Perełka? Kolejno poruszył temat kanału przerzutowego w Pustyni przy 

Perełce – było tam kilkanaście wizji lokalnych i obietnice, a nic nie zostało zrobione. 

Mieszkańcy są dalej w takim położeniu, że jeżeli będzie duża woda to będą dalej zalewani. 

 

Tadeusz Kozioł odpowiedział, że jeżeli chodzi o potok pustyńki to w tym roku było tylko 

koszenie i hakowanie tj. wydobycie z korzeniami roślinności. Nie mogą odmulać bo to jest 

czynność na którą trzeba uzyskiwać każdorazowo zgodę Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska. Dlatego tego typu odmulania są wykonywane raz na 3 lata lub rzadziej. Jeżeli 

chodzi o potok pustyński to przeważnie dostają zgodę, ponieważ brane jest pod uwagę 

zagrożenie dla domów i wypłycenie tego potoku w okolicach drogi wojewódzkiej. Dodał, że 

mają przygotowane odpowiednie wnioski, które zostaną złożone, aby w przyszłym roku 

uzyskać zgodę. Jest ona potrzebna na odmulenie oraz wykonywanie jakichkolwiek czynności 

przed 15 sierpnia (nawet wykoszeniowych). Trzeba jednak pogodzić się z tym, że takie są 

wymogi ekologiczne. Jeżeli chodzi o kanał rzutowy powiedział, że jest on bardzo dobrze 

utrzymany. Jedynie na odcinku autostrady troszkę gorzej, ale jest monitowany. Od jednej drogi 

serwisowej do drugiej jest odcinek autostrady i nie mogą tam wejść. 

 

Radny Roman Mazur doprecyzował, że chodzi o wcześniejszy, który idzie na 

mieszkańców Pustyni w kierunku Pana „M’. 

 

Pan Tadeusz Kozioł odpowiedział, że jest to rów melioracyjny i jest czyszczony przez 

Spółkę Wodną, ale też nie jest najgorzej. Jeżeli chodzi  o te kilka domów Panów „M” tam jest 

problem podtopienia piwnic budynku. Nie ma, że woda wchodzi na posesję, tylko tam są 

zagrożenia typu, że przez grunt. Prawdopodobnie jest tam źle zrobiona kanalizacja deszczowa. 

W normalnych warunkach jest wszystko w porządku, ale jeżeli jest wezbranie to robi się cofka 

do piwnicy. Dlatego są te skargi, ale nie jest to typowe podtopienie, nie ma zagrożenia 

powodziowego. Owszem jest niedogodność sytuacyjna w danym momencie, ale nie jest to 

zagrożenie powodziowe. Wyjaśnił, że jeżeli ktoś nie zrobi uszczelnienia fundamentów 

budynku to tak będzie. Wody nie da się przeprowadzić tylko do potoku Budzisz. Po to jest ten 

kanał, żeby tą wodę rozłożyć na dwa koryta. 

 

Radny Grzegorz Świder zwrócił uwagę na problem  na moście w Kozłowie. Pojawia się 

tam dziura w asfalcie, który cały czas się zapada. Po pewnym czasie od uzupełnienia ubytku 

wyrwa ponownie się pojawia. Radny zwrócił się z prośbą o przegląd mostu. 
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Pan Tadeusz Kozioł odpowiedział, że nie dotyczy to Nadzoru Wodnego Dębica i Wód 

Polskich. Jeżeli jest to droga gminna to ta sprawa musi być rozpatrzona w Gminie. Dodał, że 

jest taki wyraźny przepis: „Czyja droga, tego przepływ”. Powiedział, że owszem czyszczą 

przepusty, ponieważ stanowią ciągłość przepływu wody, ale tutaj do naprawy nie mogą się 

dołożyć. 

 

Radny Stanisław Nylec poruszył temat murów oporowych. Wskazał, że w Gumniskach są 

2 mury oporowe, a w Latoszynie 3. Były one budowane w latach70/ 80 – tych i przy 

wszystkich murach poziom rzeki się obniżył. Mury były murowane i fundamenty były poniżej 

poziomu wody. Teraz te fundamenty są równo z poziomem wody. W Latoszynie na tym 

drugim murze oporowym woda bezpośrednio prostopadle podmywa mur i wchodzi pod drogę. 

Jest tam już drugi raz w tym roku wyrównywany asfalt. Poprosił, żeby się temu przyglądnąć  

i zabezpieczyć ten mur oporowy od spodu. 

 

Pan Tadeusz Kozioł wskazał, że sprawy murów oporowych obserwuje już przynajmniej od 

2000r. Niestety po każdych większych wezbraniach dochodzi do erozji dna i można 

powiedzieć że dno przy tych murach się obniżyło. Widać, że w tej chwili się odsłoniły. Można 

tam rękę i duże kamienie wsadzać pod ten mur. Jest to bardzo poważna sprawa i bez włączenia 

Zarządu Dróg Powiatowych (ZDP), Nadzór Wodny nie będzie tego robił, ponieważ to było 

wykonywane ściśle dla utrzymania drogi. Był taki moment w latach 80-90, że w ogóle 

potokiem Ostra zajmował się tylko ZDP, mieszkańcy i może Gmina. W 2002 roku wyszło 

zarządzenie, że przejął to Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Krakowie (RZGW), który 

już został rozwiązany. Nastąpiło powołanie nowego RZGW w Rzeszowie. Zaznaczył, że do tej 

pory Zarząd Dróg Powiatowych zawsze tą sprawę pilotował. Robili przeglądy i być może mają 

to w swoich planach ujęte. Radził, żeby skontaktować się z ZDP i nakreślić problemy, 

natomiast jeżeli będzie potrzeba to Nadzór Wodny może udzielić pomocy merytorycznej, nie 

materialnej, ponieważ w tej chwili ma dużo zadań. Przypomniał jakie zadania będą realizowane 

na potoku Grabówka. Dodał, że nie będą się włączać w mury oporowe, które powinien 

utrzymywać ZDP, bo nie będzie ich na to stać. 

 

Radny Tomasz Bukowski poruszył temat wycinki drzew poniżej szklarni w miejscowości 

Zawada. Powiedział, że była tam komisja gminna i ten temat ciągnie się już ponad rok. Są tam 

duże drzewa, które są pochylone, suche, obumarłe. Podczas zawieruchy jedno przewróciło się.  

Prosił, aby nie odkładać tego do następnego roku. Następnie przypomniał o oczyszczaniu 

Zawadki. Od dłuższego czasu nic tam nie było robione, oprócz usuwania zatorów bobrowych. 

 

Pan Piotr Furtak odpowiedział, że jest przygotowane zgłoszenie, które zostanie następnego 

dnia złożone do Urzędu oraz Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska (RDOŚ) na decyzję na 

wycinkę tych drzew. Kiedy tylko otrzymają zgodę, działania zostaną podjęte jak najszybciej. 

Natomiast jeżeli chodzi o drzewo które się przewróciło to rosło ono na prywatnej posesji. 

 

Radny Tomasz Bukowski zwrócił się z prośbą do Pana Piotra Furtaka, aby w tej sprawie 

wystosować pismo z Nadzoru Wodnego. Właściciel gruntu może inaczej by się odniósł do 

tego, gdyby otrzymał pismo z takiej instytucji. Kolejno zwrócił się z pytaniem jak jest z tym 

drugim, ostatecznym etapem regulacji Zawadka. Wskazał, że będą robione 3 mosty  
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w Zawadzie (2 w Stobiernej i 1 w Stasiówce) i zapytał jaki to okres, bo te zezwolenia 

środowiskowe mogą się przeciągnąć na  3-4 lata oraz jakie będą umocnienia tego terenu. 

 

Pan Piotr Furtak odpowiedział, że oprócz mostów pojawi się kilka odcinków  

z umocnieniami. Łącznie jest to 2,7 km prac utrzymaniowych. Te newralgiczne miejsca zostały 

uwzględnione w pierwotnym projekcie i teraz jest wznowienie działań. Wszystkie decyzje  

z Urzędu uległy przedawnieniu więc zostało to wyciągnięte z tego pierwotnego projektu. Trwa 

aktualizacja tego projektu na nowo. 

 

Radny Tomasz Bukowski dopytał, czy to będzie robione w takiej skali projektu jak 

wcześniej było zaprojektowane czy tylko takie punktowe, miejscowe ? 

 

Pan Piotr Furtak odpowiedział, że punktowe, miejscowe. Poprzedni plan wygasł i nie ma 

szans, aby otrzymać zgodę środowiskową na realizację całości. 

 

Radny Tomasz Bukowski zapytał czy jest szansa powrócić do tej regulacji, która była 

brana pod uwagę w tym pierwszym projekcie? 

 

Pan Piotr Furtak odpowiedział, że nie wie czy przepisy na tyle się zliberalizują, żeby 

można było do tego powrócić. 

 

Pan Tadeusz Kozioł podziękował za zaproszenie na sesję i zaprosił do współpracy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura przekazał informację,  ze wszyscy 

na których ciążył obowiązek, złożyli oświadczenia majątkowe w terminie tj. do 30 kwietnia 

2021r. według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. i brak jest konieczności zgłaszania do 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego. Wpłynęły pisma z Urzędu Skarbowego w Dębicy  

i z Rzeszowa i wskazano tam nieznaczne uchybienia. Skontaktowano się z tymi osobami 

telefonicznie i wyjaśniono kwestie. 

 

Radny Grzegorz Świder podziękował Panu Wójtowi i Radzie za współpracę z Urzędem 

Marszałkowskim i zakończenie budowy chodnika Kozłów–Pustynia oraz Panu Staroście  

i Wicestaroście za zaangażowanie w pomoc Urzędowi Gminy w pozyskaniu środków. Kolejno 

radny zapytał kto jest redaktorem wiadomości na stronie Urzędu Gminy. Ostatnio został 

zamieszczony artykuł w którym brakowało informacji, że na spotkaniu z okazji 101 urodzin 

mieszkanki Stasiówki był obecny również radny/sołtys ze Stasiówki. 

W dalszej części podziękował Panu Wójtowi, Radzie Gminy, pracownikom Urzędu 

Gminy, posłowi Janowi Warzecha oraz posłowi Porębie za wsparcie budowy boiska  

w Kozłowie. Wyraził również pozytywne zaskoczenie za promowanie Kozłowa w mediach 

społecznościowych. 

 

Radny Stanisław Nylec podziękował władzom powiatu dębickiego - Staroście Piotrowi 

Chęćkowi, Wicestaroście Adamowi Pieniążkowi oraz posłowi Janowi Warzecha za 

zaangażowanie w pozyskanie pieniędzy (ponad 8 mln zł) z Rządowego Funduszu Polski Ład 

oraz pracownikom i Wójtom Gminy Dębica za złożenie wniosku na budowę sieci 

kanalizacyjnej. 
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Radny Roman Mazur podziękował Panu Wójtowi oraz Zastępcy Jackowi Drobotowi za 

wybudowanie chodnika Kozłów–Pustynia. 

 

Radna Bernadetta Ciszek zwróciła się z wnioskiem o sprawdzenie w terenie 

zabezpieczenia drogi gminnej podmywanej przez potok w m. Stobierna. Woda oberwała brzeg 

do samej drogi. 

 

Radny Tomasz Domaradzki podziękował Staroście Piotrowi Chęćkowi oraz Wicestaroście 

Adamowi Pieniążkowi, Panu Markowi Jaskółce, Wójtom oraz pracownikom Urzędu Gminy za 

decyzję o remoncie drogi. Podjął również temat wyłapywania psów i poprosił, aby doposażyć 

we wszystkie niezbędne narzędzia (typu chwytak, rękawice) pracowników GZK zajmujących 

się wyłapywaniem bezpańskich psów. 

 

Radny Tomasz Bukowski podziękował za ogrodzenia wykonane na terenie Zawady m.in. 

na placu zabaw przy oczyszczalni i placu rekreacyjnym. Dodał, że w związku z tym, że zbliża 

się przyszłoroczny budżet, wysłał na adres Rady Gminy propozycje zadań. 

 

Głos zabrał radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący, Panowie Wójtowie, Panie  

i Panowie radni, zaproszeni goście. Ja mam takie 2 punkty, które by pasowało zrealizować. 

Pierwszy punkt to jest oddanie tzw. torów kolejowych, które biegną z Mielca do Dębicy czy 

odwrotnie, z Dębicy do … Nie wiem jak, kto to projektował, kto to planował, kto to robił, jak 

projekt zrobiony. No żeby stację kolejową w Kochanówce zostawić śmietniskiem. To jest 

śmietnisko. Jest nałożone pod domami szwelów drewnianych, które są zabezpieczone z tym 

smrodem takim. To śmierdzi, to przy ludziach. Wszystkie ścięte drzewa, wszystkie ścięte gałęzie 

rzucone są na bok, nie uprzątnięte, nie uprzątnięty tor boczny jeden, drugi. Nawet nie widać 

jest z tego gąszczu, tych drzew tej stacji. To jest jedna rzecz. Nie ma dojścia. Jak było planować 

dworzec Kochanówka - brak dojścia od strony Pustkowa–Osiedla. Przecież najwięcej ludzi 

idzie od Pustkowa – Osiedla. Chcąc pójść na dworzec trzeba iść na przejazd kolejowy ulicą 

Kasztanową i wejście jest od ulicy Kasztanowej. To ktoś jest chory i niepoważny projektować 

taki przystanek, nawet nie ma przejścia. Za dawnych czasów było przejście na dworzec, na 

peron, a dzisiaj wyzamykane, wysiatkowane, wytegowane nie wiem po co, na co jak tam 4 

pociągi raz na rok idą. No niech idą dziennie 4 czy 5 pociągów niech idzie, ale tego nie ma 

nawet. I zostało zrobione takie. Nie zawołano do odbioru nikogo, tak jak na przykład radnych 

czy sołtysów i nikomu nie zaproponowano być przy odbiorze. Przejazd kolejowy, który mówi od 

czasów już ile razy w kierunku Paszczyny. Po prawej stronie nie wycięte gałęzie, wiszące 

gałęzie. Nie widać. Przecież każdy się zatrzymuje i patrzy w prawo czy jedzie pociąg, czy  

w lewo, czy tego. Tam jest gąszcz, drzewa nie wycięte, nie usunięte drzewa w tym miejscu. 

Następna sprawa ostatniej soboty, która mnie spotkała. Jadąc z Dębicy jechał za mną 

samochód, to jest mało to ważne, jechał samochód za mną i ja przejechałem, a za mną ten 

samochód opel spadło drzewo na niego, przez las w Borku. Drzewo spadło, rozbiło mu szybę. 

To szczęście, że nie były grube gałęzie i nie zabiło tych 4 młodych mężczyzn, którzy siedzieli  

w tym samochodzie. Ja zdążyłem przejechać, a za mną to drzewo spadło na tego opla. I prosił 

bym o zwrócenie się - Urząd Gminy, żeby napisał pismo do Nadleśnictwa Dębica o przegląd tej 

trasy. Tam jest kupa drzew, które są pochylone na drogę. W razie wichury, w razie czego to jest 

śmierć, wisząca śmierć dla kierowców. Prosiłbym o jak najszybszy przegląd. To jest ul. Leśna, 
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Dębicka i kierunek na Bobrową tak samo. Mało tego, jest strasznie dużo, strasznie dużo jest 

podsuchów tam i te podsuchy stoją nieusunięte bo co roku coraz więcej ich narasta i coraz 

więcej. Już wiem o tym, że przy drodze podsuch to jest śmierć dla kierowcy, czy wypadek, czy 

jaki, czy ten i prosiłbym o interwencję w tej sprawie do Nadleśnictwa. Dziękuję bardzo”. 

 

Komendant Straży Gminnej Paweł Filipek przekazał informację w związku  

z rozpoczęciem sezonu grzewczego i przepisami, które zaczną obowiązywać od stycznia 2022. 

Podziękował Wójtowi Stanisławowi Rokoszowi za to, że zadbał o przygotowanie Straży 

Gminnej do tych zadań. Przypomniał, że od stycznia 2022 r. z eksploatacji powinny zostać 

wycofane urządzenia grzewcze, których okres produkcji przekroczył 10 lat oraz te, które nie 

posiadają tabliczki znamionowej. Zaznaczył, że Gmina ma obowiązek wykonania 30 kontroli, 

które będą wykonywane tam, gdzie nie złożono deklaracji o emisyjności budynku. Wskazał, że 

nie posiadają jeszcze rekomendacji co do kontroli z Urzędu Marszałkowskiego jednak pozyskał 

je od województwa śląskiego, które posiada taki sam zakres oraz efekt działania. Wprowadziło 

ono wysokie kary dla ludzi, którzy się nie zastosowali do przepisów. Komendant wskazał, że 

na początku będą udzielane upomnienia, a później wystawiane mandaty. Poprosił radnych  

o rozpropagowanie tych wiadomości. Dodał, iż została nawiązana współpraca z Dębickim 

Patrolem Antysmogowym, zostały opracowane materiały edukacyjne, które OSP roznosi do 

mieszkańców. 

 

Radna Magdalena Lesiak zapytała jak wygląda kwestia pieców kaflowych. 

 

Komendant Straży Gminnej Paweł Filipek odpowiedział, że piece kaflowe mieszczą się  

w innej kategorii. Znajdują się w niej kominki, piece kaflowe i piece kuchenne oraz piece 

ogrzewane drzewem w pizzeriach. Możemy w nich palić do końca przyszłego roku. Później ma 

się pojawić jakieś rozwiązanie, jednak na dzień dzisiejszy nie wiadomo jakie ono będzie. 

Możliwe, że skłonią się do zamontowania filtrów. Zaznaczył, że można palić suchym drewnem 

do 20% wilgotności.  

 

Radny Lech Żurek: „ Ja mam jeszcze takie pytanie. Czy będą jakieś patrole w piątek, 

sobota po południu, wieczorami, bo wtedy najwięcej się spala śmieci. Wszystko z domu 

wyrzucają i palą to. To jest nagminne, sobota i niedziela. Wszędzie w całych miejscowościach, 

nie tylko w Brzeźnicy jest, nie tylko, w innych miejscowościach. Wszędzie się pali. Powiedzcie 

mi jedną rzecz, my jako Gmina wzięliśmy, podnieśliśmy śmiecie, wywóz śmieci, zrobiliśmy 

dopłatę, Wójt zaproponował dopłatę. Pan tu mówi Panie Komendancie o ekologii, mówimy, 

mówimy o spalaniu drzewa, o spalaniu w starych piecach, takich, owakich. Proszę mi 

powiedzieć, co mają zrobić ludzie Ci, co założyli piece centralnego ogrzewania na gaz, a gaz 

pójdzie za niedługo o 180 procent. Czy my walczymy z ekologią, czy my walczymy o czyste 

powietrze, czy walczymy z ludźmi, żeby jak najwięcej płacili i najwięcej zużyli gazu i zapłacili. 

Nie rozumiem tego. Jak można w ten sposób to robić. I to trzeba do panów posłów powiedzieć 

wyraźnie i jaka ekologia, jakie czyste powietrze. Nie wiem kto będzie każdy palił, a czy 

będziecie robić takie coś, czy będzie badane drzewo, wilgotność drzewa którym facet pali sobie 

w piecu, w kominku czy gdzie. To jest wprost nie do uwierzenia do czego my dochodzimy, do 

czego, co my robimy? Jak w ekologię można robić. Musielibyśmy zarabiać po 6 po 7 tys. żeby 

takie koszty ponieść i utrzymać piec centralnego ogrzewania na gaz. Dziękuję bardzo”. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że to pytanie retoryczne do Pana Komendanta. 

 

Radny Lech Żurek: „ Nie, nie do Komendanta”. 

 

Radny Stanisław Nylec zauważył, że drzewem nie palimy tylko drewnem, a drewno ma 

wilgotność mniejszą niż drzewo. 

 

Ad. 22. 

Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura 

zamknął obrady sesji o godzinie 12:50. 

 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCY  

RADY GMINY DĘBICA 

 

     PIOTR ŻYBURA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

K.Tomaszewska 



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

1. Przyjęcie porządku obrad

GŁOSOWAŁO: 14
głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena nie głosował
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (świadczenie
usług oświetlenia drogowego w zakresie instalacji urządzeń
oświetleniowych w m. Braciejowa, Nagawczyna, Zawada, Pustków
Krownice i Kędzierz)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok
budżetowy 2021 przez Gminę Dębica ( dot. zad. pn.: „Budowa dróg
dojazdowych do terenów inwestycyjnych w Zawadzie”)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

5. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały (XXV/276/2020 Rady Gminy
Dębica z 11.12.2020 r. )

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz
Województwa Podkarpackiego na realizację zad. pn.: „Opracowanie
dokumentacji projektowej, uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację
inwestycji drogowej oraz pełnienie nadzoru autorskiego dla zadania pn.:
„Rozbudowa drogi woj. nr 985 Nagnajów-Baranów Sandomierski-Mielec-
Dębica polegająca na budowie ścieżki pieszo-rowerowej w m. Brzeźnica)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego
wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1284 R Ostrów-
gr. powiatu-Brzeźnica w km 1+466 – 7 +363 – etap II w km 1+466 – 5 +200
oraz 6+150 – 7+363”

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

8. Uchwała w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania
publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

9. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały ( XVI/184/2020 Rady Gminy
Dębica z 27.02.2020 r.)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

10. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica ( dot. zad.
pn.: „Budowa budynku wielofunkcyjnego w Braciejowej”)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

11. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad.
pn.: „Place zabaw i tereny rekreacyjne”)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy 2021 przez Gminę Dębica (dot. zad.
pn.: Budowa boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej”)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Dębica zobowiązania
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy (dot. sporządzenia
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w m.
Pustków-Osiedle)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy
Dębica nieruchomości (dot. działek w m. Brzeźnica)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia nie głosował
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy
Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 3600/62 w m. Pustków-Osiedle)

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica
(dot. dz. nr 1132/2 w m. Paszczyna)

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomości Mienia Komunalnego Gminy Dębica
(dot. dz. nr 1132/3 w m. Paszczyna)

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

18. Uchwała w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za
odprowadzanie ścieków

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 26 październik 2021 r.

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału
zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz nie głosował
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina głosował ZA
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław nie głosował
16 ŚWIĘTOŃ Adam nie głosował
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata głosował ZA
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA


